
Referat af bestyrelsesmøde den 22.06.24

Tilstede:
Bo Thune, Michael Danty Rügge og
Tina Doktor Hansen

Inviteret:
Pladsmand Linda Jørding

Referent: Tina Doktor Hansen

Pkt. 1.
Status kommunen

Bo har endnu én gang været i audiens på kommunen til et 15 min. møde, med formanden for
kultur og idræt. Intet nyt under solen mht. til plads og klubhus.

Derudover er muligheden for at flytte til Pilebækgård nu helt umulig, da der skal laves 6
meter kørevej igennem Køge Hundeskoles plads, til det kommende Fjernvarmeværk.

Pkt. 2.
Status på klubhus

Lørdag den 06.07.24, kl. 11.15, afholder vi et medlemsmøde, hvor vi orienterer om, hvor
langt vi er, m.m..

Pkt. 3.
Status på pladsen

(-Nedenstående er gen-gentagelse fra tidligere referater og stadig gældende)

Træningspladsen beholder vi, som tidligere nævnt, for nuværende, som den er, og
p-pladsen bruges som som vanligt.

Bestyrelsen skal nok melde ud, når dette ikke er en mulighed længere.
- Samtidig arbejdes der stadig på en mulig løsning af p-plads, hvis grunden bliver solgt.)

Pkt. 4
Ny mand

Vi har fået en ny mand fra kriminalforsorgen, Brian, som er i kredsen, hver lørdag fra 8 -12.
Han hjælper til med vedligeholdelse af pladsen og materiel.



Pkt. 5
Nye regler vedr. gæstetræning

Bestyrelsen har valgt, at efterkomme et ønske fra flere af kredsens medlemmer
og selvtrænere.

Pr. 1/7 gælder følgende regler:

Når man har betalt fuldt træningsgebyr, uagtet om man er på hold, eller selvtræner,
medlem eller ej, må man medbringe gæster til træning, uden begrænsning på antallet
af gange.

Dette koster 30 kr. pr. gang.

Beløbet skal betales på mobilepay, inden man træder ind på banen.
Det er dig, som medbringer gæster, som har ansvaret for, at gæsten betaler.

Pkt. 6
Indskrivning

Kredsen holder indskrivning lørdag 17.08.24 fra 10 - 12.
Planen er vi holder en kredsdag, hvor alle kan træne med deres hunde, og evt. vise nye
medlemmer, hvordan vi træner.

Det bliver også en dag med hygge og et par pølser på grillen.

Vi håber alle vil være med til at bakke op om dagen.

Opslag om indskrivning kommer når sekretæren er klar;)

Pkt. 7
Evt.

- Steen har fået hvalpe på holdet. Dejligt der er liv i hvalpegården igen.

- Den gode og positive tone, samt den positive dialog, er givende for, at vi kan holde liv i
kredsen.

-Hvis du har nogle ønsker, gode forslag eller noget helt tredje, så kom gerne og tal med
bestyrelsen.

-Vi opfordrer, og appellerer stadig til, at alle er med til at stoppe rygter og negativitet i
kredsen.

Hvis det handler om kredsen, så kontakt endelig én fra bestyrelsen.

“Sammen lykkes vi bedst, og det er sjovest at løfte i flok!”


